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管材 Pipe  •  PPH均聚聚丙烯

缩写表List of Abbreviations 01

02

额定工作压力PN的使用是为了规定管我们建议在标注管道的ISO系列号或者路等级，这已经是目前

全球普遍采用标准尺寸比率SDR外，同时请标明管的一个惯例，仅该信息于对头焊塑料道的尺寸和

壁厚。管路系统会引起相当多的混淆；因此，
       The use of rated working pressure PN is to specify the pipe. We propose to mark the 
ISO series number or road grade of the pipe, which is already the standard size ratio SDR 
widely adopted in the world. At the same time, please mark a common practice of the pipe, 
only the information is the size and wall thickness of the head-to-weld plastic channel. 
Piping systems can cause quite a bit of confusion; therefore：

SDR7.25等级的管道可以和SDR 7.4等级的管道焊接在一起；同样，SDR17的管子和管件也可以和

SDR17,6的管子、管件焊接在一起。它们之间的偏差在允许公差范围内。我们建议在标注管道的

ISO系列号或者标准尺寸比率SDR外，同时请标明管道的尺寸和壁厚。

       SDR7.25 grade pipes can be welded together with SDR 7.4 grade pipes; Similarly, the 

pipes and fittings of SDR17 can also be welded together with the pipes and fittings of 

SDR17,6. The deviation between them is within the allowable tolerance. We recommend 

that in addition to the ISO series number or standard size ratio SDR of the pipe, please 

indicate the pipe size and wall thickness。

造型与计算依据
Modeling and calculation basis
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材料特性
Material characteristics

04

在针对PP和PE的众多标准中都标有设计系数(以前叫安全系数),它们都是以水为输送介
质。这些值都低于GeorgFischer公司为工业应用所推荐的安全系数。为了保护人类和
赖以生存的环境，这些安全系数的数据是不能适用于工业应用。所以针对PP和PE两种
材料在工业上的应用，我们公布和发表了下面的图表来用于管路系统的计算。
       Many of the standards for PP and PE are marked with design factors 
(formerly known as safety factors), which are based on water as the transport 
medium. These values are below GeorgFischer's recommended safety factor 
for industrial applications. In order to protect the survival of humans and the 
environment, the safety factor of the data is not suitable for industrial 
application. Therefore, for the application of PP and PE materials in industry, 
we publish and publish the following chart for the calculation of piping system.

 PPH管材、管件执行 DIN8077/8078 标准。产品广泛应用于钢厂的 薄板酸洗及废酸回收再生系 统，
以及化工、环保、电厂、 食品加工等领域。
       PPH pipes and fittings comply with DIN8077/8078 standard. Products are widely used in 
steel pickling plate and waste acid recycling system, as well as the chemical industry, 
nvironmental protection, power plants, food processing, etc.

设计系数和导出操作压力   
Design factor and derived operating pressure
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管材 Pipe  •  UHMWPE 

超高分子量聚乙烯（UHMWPE）、聚乙烯（PE）管材具有分

子量高、耐冲击、抗磨损、防腐蚀、流阻小、安装维修方便等特

点。地表敷设的管道具有良好的抗老化性能，耐低温达 -70℃，

最大工作压力达 2.0MPa。
        UHMWPE, PE pipe，It has the characteristics of high molecular 

weight, impact resistance, wear resistance, corrosion resistance, small 

flow resistance, easy installation and maintenance. The pipeline laid 

on the surface has good anti-aging performance, low temperature 

resistance up to -70℃, and the maximum working pressure up to 

2.0MPa.

材料特性
Material characteristics

技术指标 Technical index
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PE100(MRS10)是第三代聚乙烯，抗蠕变性能大大提高，特别是温度范围达到60℃。

根据基本设计系数(以前称为安全系数),在同样壁厚情况下，可靠的连续工作压力从12.5bar提

高到16bar。对于聚乙烯输送介质的适应性也称耐腐蚀性，可以从手册中查到。

PE100管材和管件可以和PE80的产品连接。我们可以提供整套的相同材料的塑料管路产品，

如管路、管件、过渡接头，手动和自动阀门。PE产品适用于食品行业，并获得饮用水应用认证。

       PE100(MRS10) is the third generation polyethylene, which has greatly improved 

creep resistance, especially in the temperature range of 60℃. According to the basic 

design coefficient (formerly known as safety factor), wall thickness under the same 

condition, the continuous work pressure increased from 12.5 bar to 16 bar. 

Adaptability for polyethylene conveying medium, also known as corrosion resistance, 

can be detected from the manual. PE100 pipe and pipe fittings can connect and PE80 

product. We can offer a complete range of plastic piping products of the same 

material, such as piping, fittings, transition joints, manual and automatic valves. PE 

products are suitable for the food industry and are certified for drinking water 

applications.

工业管路系统中新的PE100是首选
The new PE100 is preferred in industrial piping systems

技术指标 Technical index
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PP 成型风管     
Molded air duct

经挤出成型，内外壁光滑，强度高，
耐酸碱寿命长，安装方便，广泛应用
于腐蚀性气体排放。
       After extrusion molding, the 
inner and outer walls are smooth, 
h igh  s t rength ,  long ac id-a lka l i 
resistance life, easy installation, and 
w i de l y  u se d  i n  c o r r o s i v e  g a s 
emission.

PP 板材加工风管
Plate processing air pipe

可以定做非标规格的圆形风管或方形风管，规
格不限，做工精致，强度高，外表美观。
       Can  be  cus tomized non-s tandard 
specifications of round air duct or square air 
duct, specifications are not limited, exquisite 
workmanship ,  h igh s t rength ,  beaut i fu l 
appearance.

PP 套环（直接）
Collar (direct)

注塑成型、外表美观、尺寸标准，
规格齐全；使用便捷，价格实惠。
        Injection molding, beautiful 
a p p e a r a n c e ,  s t a n d a r d  s i z e , 
complete specifications; Easy to 
use and affordable.

PP 法兰
Flange

注塑成型，强度高，尺寸标准，规格齐全；
使用方便，有效提高了做风农牧民的效率，
按作用分为连接法兰和加强法兰。
        In jec t ion  mold ing ,  h igh  s t rength , 
standard size, complete specifications; Easy 
to use, effectively improve the efficiency of 
wind farmers and herdsmen, according to the 
function is divided into connection flange and 
strengthening flange.

管材 Pipe   •  风管类Air piping
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 管件 Fitting  •  承插类Spigot type

 
90°承插弯头       90° socket elbow

45°承插弯头       45° socket elbow

承插异径弯头      Socket reducing elbow

承插式正三通      Socket type positive tee

承插式异径三通  Socket reducing tee

承插式斜三通      Socket type inclined tee

承插式四通          Socket type four way

承插式异径管      Socket reducing pipe

承插偏心异径管  Socket eccentric reducer
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 管件 Fitting • 对焊类Butt welding type

 

对焊 90°弯头    Butt welded 90° elbow

对焊 45°弯头    Butt welded 45° elbow

对焊异径管       Butt welded reducing pipe

对焊三通           Butt welded tee

对焊异径三通   Butt welded reducing tee
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管材 Pipe   •  法兰类Flang type

 
垫环       Backing ring

盲板       Blind plate

平面法兰     Face flange

带颈法兰    Hubbed flange

热熔对焊法兰     Hot melt butt welding flange

钢塑活套法兰     Steel-plastic looping flange
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   阀门类Valve Style

 
FRPP、PPH塑料阀门是化工、环保、冶金、造纸、制药等领域管道输送中关键

的闭启备件之一。该产品质量轻、气密性好、开启轻便、防腐性能卓越，是不锈

钢阀门的替代产品。

       FRPP, PPH plastic valves are one of the key closed spare parts in 

pipeline transportation in chemical industry, environmental protection, 

metallurgy, paper making, pharmaceutical and other fields. The product 

has light weight, good air tightness, light opening, excellent anti-corrosion 

performance, and is an alternative to stainless steel valves.
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客户定制 Customization

广泛应用于工业酸、碱等废气净化，是目前酸碱废气处理中最常用也最实用的一款处理设备。洗涤塔主要分为两种：填料塔和旋

流塔。填料塔相对用途广泛，粉尘较多时可选用旋流塔。可根据空间大小定制圆形或方形洗涤塔。

       Widely used in industrial acid, alkali and other waste gas purification, is the current acid and alkali waste gas treatment of the most 

commonly used and the most practical treatment equipment. Scrubbers are mainly divided into two types: packed tower and swirl tower. 

The packing tower is widely used, and the swirl tower can be used when there is much dust. Circular or square scrubbers can be 

customized according to the size of the space.
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客户定制 Customization

采用共聚级聚丙烯管材专用料生产 , 罐体 DN800-4000mm 都是一次成型挤塑。 产品具有耐腐蚀、强度高、抗渗漏、内阻小、抗拉、

抗弯、造价低、寿命长、安装维修方便等特点，广泛应用于各种行业，深受用户信赖。我们可负责 PP 管道安装施工和指导，并可按需

定制。      

The use of copolymerization grade polypropylene pipe special material production, tank cover DN800-4000mm are a single molding extrusion. 

The products have the characteristics of corrosion resistance, high strength, leakage resistance, low internal resistance, tensile resistance, 

bending resistance, low cost, long life, easy installation and maintenance, etc., widely used in various industries, trusted by users. We can be 

responsible for PP pipeline installation construction and guidance, and can be customized.
13
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辅助类Auxiliary Class

FRPP 视镜 标准对照表

 Standard comparison table of sight glasses
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辅助类Auxiliary Class

塑料补偿器及辅助产品
Plastic compensators and auxiliary products

技术指标 Technical index

塑料管道补偿器具有伸缩补偿量大，耐腐蚀、气密性好
等特点，连接方式可采取法兰式、对焊式和承插式。该
产品填补国内一项空白，并获得国家专利。

       The plastic pipe compensator has the characteristics 

of large expansion compensation amount, corrosion 

resistance, good air tightness, etc. The connection mode 

can be flange type, butt welding type and socket type. 

The product fills a gap in China and has obtained a 

national patent.

205-255mm

补偿量compensation dosage

FRPP  -10℃－120℃
PP          0℃－100℃

适应温度adaptive temperature

1 .0MPa

工作压力MPA
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安装 Installation 

恒屹公司具有法人资格的专业安装公司，配有 CAD 工艺制图、给排水
管路施工等专业技术人员，上岗人员均经劳动部门考核合格，持证作
业，是一支专业的施工队伍。公司技术力量雄厚、设备先进，拥有整
套进口、国产的安装设备，其中塑料管道热熔焊接机达百余套（Φ75-
Φ1000mm），各种辅助设备（发电机、压力试验机、吊机、挤塑焊
枪、热风焊枪、电动锯、电动刨等）应有尽有，能全方位为客户提供
管材安装的设计、施工、技术指导及售后服务，在越南、泰国、巴基
斯坦等工地施工均受到国外专家的赞誉。

Heng Yi is equipped with CAD process drawing, water supply and drainage pipeline 
construction and other professional and technical personnel, the staff are qualified 
by the labor department, certified operation, is a professional construction team. The 
company has strong technical force and advanced equipment, with a complete set 
of imported and domestic installation equipment, including more than 100 sets of 
plastic pipe hot melt welding machines (Φ75-Φ1000mm), various auxiliary 
equipment (generators, pressure testing machines, cranes, extrusion welding guns, 
hot air welding guns, electric saws, electric planers, etc.) everything. Can provide 
customers with a full range of pipe installation design, construction, technical 
uidance and after-sales service, in Vietnam, Thailand, Pakistan and other 
construction sites ave been praised by foreign experts.

（安装设备及现场安装图片）
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